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Vragen van de leden Monasch en Mohandis (beiden PvdA) aan de Minister 
voor Wonen en Rijksdienst over te dure studentenkamers (ingezonden 1 mei 
2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht en de rapportage van het Landelijke Studentenvakbond 
(LSVb) over de prijs van studentenkamers?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de uitkomsten? Bent u ontstemd over het feit dat een groot 
deel van de studentenkamers voor te hoge huren wordt verhuurd? Kunt u dit 
toelichten? Welke financiële gevolgen heeft dit voor studenten? 

Vraag 3
Welke mogelijkheden ziet u om deze misstanden te helpen voorkomen? Ziet u 
mogelijkheden om via aangescherpte wetgeving notoire huisjesmelkers die 
teveel vragen voor studentenkamers steviger aan te pakken? Kunt u dit 
toelichten? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in welke mate studenten gebruik maken van hun recht om 
via huurteams of de huurcommissie de te hoge huurprijs opnieuw te laten 
vaststellen en kunt u toelichten welke – eventuele – belemmeringen er zijn bij 
studenten om van deze diensten gebruik te maken? 

Vraag 5
Kunt u aangeven in welke mate de doelstellingen van het actieplan Studen-
tenhuisvesting gehaald zullen worden en of ze afdoende zijn om het aanbod 
zodanig te vergroten dat dit misbruik van schaarste door huisjesmelkers kan 
worden teruggedrongen?

1 http://www.lsvb.nl/actueel/persbericht/prijs-studentenkamers-veel-te-hoog
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